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Det har kommit till kännedom att regiondirektören har i uppdrag till
nästa nämndmöte att informera om vilka åtgärder som kommer att vidtas
för att nå effekt enligt regionsplanen 2019.

Däribland finns flytt av Remonthagens verksamhet till sjukhuset och där
har jag flera frågor :

-Varför ska Remonthagens verksamhet flyttas till sjukhuset ?

-Vart ska träningshallen och den för reumatiker så viktiga
varmvattenbassängen finnas ?

-För oss reumatiker är det viktigt med tillgängligheten. För oss
reumatiker varav många har svårt att gå är det bra och nära tillgängliga
parkeringar på Remonthagen vilket det inte är runt sjukhuset. Hur kommer
parkeringsmöjligheterna att förbättras runt sjukhuset då dom närmast är
obefintliga idag ?

-På sjukhuset är det idag för få och för långt mellan
handikapptoaletterna, dessa toaletter är reumatikerna oftast tvungna att
använda för att klara sig utan hjälp, hur löser Ni det då det inte är
bra idag ?

Dålig vård ger konsekvenser inför framtiden och om reumatikervården
försämras kommer det på sikt att bli mycket dyrare för regionen förutom
allt extra lidande patienterna kommer att drabbas av !
     Hur tänker Ni för personalen på Remonthagen ? Får alla ta med sin
tjänst till sjukhuset eller kommer det bli uppsägningar ? Tror Ni ens
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att all personal kommer att följa efter till sjukhuset ? Flera kanske
ser sig om efter annat arbete och viktig kompetens går förlorad !

Jag vill uppmana alla politiker att inte förhasta sig i ett så viktigt
beslut om Remonthagens framtid .

Många undringar från Kenth Fick i Häggenås, patient på Remonthagen sen
1978 !


